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Geachte heer De Vlas,    

 

Op uw verzoek organiseerde de Waddenacademie een audit, die zich richtte op de 

resultaten van het bodemdalingsonderzoek op Ameland over de afgelopen 30 jaar en in het 

bijzonder over de periode 2011 tot 2016. 

 

Ten behoeve van de audit stelde de Waddenacademie een  auditcommissie in die als volgt 

was samengesteld: 

 

dr. Allert Bijleveld, onderzoeker NIOZ;                                                                                                                           

dr. Tjisse van der Heide, universitair docent aquatische ecologie RU;                                                                             

dr. Hessel Speelman, portefeuillehouder Geowetenschap Waddenacademie, voorzitter;                                             

dr.ir. Katja Philippart, portefeuillehouder Ecologie Waddenacademie;                                                         

prof.dr.ir. Pier Vellinga, portefeuillehouder Klimaat en Water Waddenacademie 

 

Klaas   Deen,   secretaris   van   de   Waddenacademie,   trad   op   als   secretaris   van   

de auditcommissie. 

 

Het rapport dat ik u hierbij aanbied bevat de conclusies en aanbevelingen die de 

auditcommissie heeft getrokken naar aanleiding van de rondleiding die ze heeft gehad op 

14 juli 2017, het onderzoeksrapport met onderliggende publicaties en het openbare 

symposium op 14 september 2011 in restaurant De Piraat op Ameland. 

 

De Waddenacademie heeft t het rapport van de auditcommissie integraal overgenomen.                                         

De Waddenacademie wil de Begeleidingscommissie, de onderzoekers en de 

auditcommissie bedanken voor de constructieve wijze waarop de audit heeft 

plaatsgevonden. 

 

Namens de Waddenacademie, 

 

 

 

 

 

 

Prof.dr. Jouke van Dijk, 

voorzitter 

 


